



Referat af bestyrelsesmøde d. 4/3-25:

1. Ordstyrer: Ole Sejr
Referant: Christina Christensen
2. Dagsorden og sidste referat godkendes
3. Ole byder velkommen til den nye bestyrelse og fortæller lidt om grupperådsmødet. Anne pointerer endnu engang at der skal fokus på at kalde det generalforsamling. Vi skal overveje hvilke tiltag der kan få flere forældre med næste gang.
4. Ledersituationen er forsat et hot emne da vi i flere grene kunne bruge flere kræfter. I familiespejd, mikro og trop er der kun en leder og selvom der samarbejdes på tværs af grenene, er det skrøbeligt.

For at styrke kontakten til forældrene, skal der laves forældre Kaffe arrangementer. Her vil både Ole, Christina og Anne gerne komme og tage en snak om hvad der rører sig i bestyrelsen og spejderlivet på Møn.

Ledere/grunden skal gøres mere tilnærmelige og alle skal være mere imødekommende overfor de forældre, der afleverer børn til spejd. Et simpelt godmorgen, hej og et smil gør os langt mere attraktive

Vi skal samtidig være mere støttende overfor de forældre, som har svært ved at slippe deres børn når de afleveres. Vi skal opfordre til at holde møde- og afhentningstider, og dermed er det også vigtigt at spejderlederne er klar når mødetiden er oprandt

For at åbne op for mere viden om spejderlivet på Møn samt mellem bestyrelsen og lederne besluttet det at referater skal gøres tilgængelige på hjemmesiden samt nyeste referat fra åde bestyrelse og ledere hænges på opslagstavlen udvendigt på hytten. Vi skal gøre spejderlivet mere gennemsigtigt i stedet for at være en lidt hemmelig klub Hver gang der kommer et nyt referat skrives det på facebooksiderne hvor det kan findes hvis man ønsker at læse det. Vi håber Muvin vil være mand for at smide det på hjemmesiden.

Anne roser lederne og synes de er blevet mere imødekommende - så det betyder meget at der bliver hilst på både børn og forældre.

Hvis forældrene har brug for at snakke med en leder, så skal det pointeres at de er velkomne efter mødet da der ikke er tid lige inden mødestart. Har forældrene brug for at fortælle en vigtig ting, så sendes der en sms i god tid, så vi kan tage hensyn til hvad det end må være.

Vi skal have lavet en vejledning:

Hvordan hjælper du dit barn bedst ind i spejderlivet.

5. Nyt fra lederne:
Lederne har lige holdt en fed leder/klan weekend hvor de virkelig har fordybet sig i udviklingsplanen



Det betyder bl.a at hjemmesiden gerne skulle blive bedre/nemmere og der sendes sms ud til forældrene i od tid før møder og arrangementer. Den primære kommunikation går igennem medlemservice, så det er vigtigt at forældrene melder deres børn ind med det samme.

6. Hytte og grund

Der mangler fuldmagt til at søge om byggetilladelse(til bålhytte). Det har Nicholas rykket for. Tak for det. Vi skal have en bålhytte uden sider(Oxbøl)

Vi skal have undersøgt om der er råd/svamp under badeværelsetgulvet. Der skal forsikring på - Muvin undersøger, mener Ole.

Køkken:

Vi skal have nyt komfur/ovn + emhætte. Nicholas ønsker mere bordplads.

Vi spørger Muvin om han vil orkestrere det. Bestyrelsen giver grønt lys for at lave det og bevilger 10.000 til projektet.

7. Spis og spejd:

Fællesspisning for spejdere med deres familie. Pris 10 kr pr mund.

Muvin skriver ud via medlemservice

Helle og Pløk står for første gang.

- Spejderdagen: 11/5 - Pløk, Steen og Helle
- Stærkebo: 29/5-1/6 - Pløk, Muvin, Helle, Ole
- Loppemarked: 17/5:
Ole kontakter Ole om afhentning af rester(er aftalt i skrivende stund)

Vi investerer i et stort partytelt til at opbevare lopper i. Det bliver aaaaaalt for dyrt med en container og teltet kan bruges i mange år, hvis vi passer på det.

Afhentning af lopper: Ole, Torben, Helle, Nicolas, Christina

Ole og Christinas tlf nr kommer på

Flere er meget velkomne

8. Hjemmesiden

Voksenspejd skal slettes da det ikke eksisterer.

Forsidebilledet skal fornyes.

Vi skal have en BLIV LEDER tast

9. Medlemskab for hangarounds.

- Der netales korpskontingent for medhjælpere til Vilde Vulkaner. En alt for dyr og unødvendig udgift. Der arbejdes på at man kan søge børneattest på anden vis.



- Andre hangarounds kunne være de unge, som gerne vil være tilknyttet Mønspejderne, men det er dyrt at være studerende og betale kontingent. De skal tilbydes at betale det samme som lederne, men på betingelse af at de hjælper til ind imellem.

10. Evt.

Er der t-shirts klar inden loppemarkedet og bliver der til bestyrelsen?

Vi spørger Pløk

Næste møde 7/4, kl 18. Christina fikser forplejning

Punkter til næste møde:

Loppemarked/dregebogen

Bålaften